
公益財団法人福岡よかトピア国際交流財団  個人情報の取り扱いについて 

 

1. 基本的考え方 

 

公益財団法人福岡よかトピア国際交流財団（以下「当財団」という）では、当財団ホームページ（以

下「当サイト」という）において提供するサービス（ホームページによる情報提供、メールマガジ

ンの配信など）の円滑な運営に必要な範囲で、当サイトを利用される皆様の情報を収集しています。

収集した情報は利用目的の範囲内で適切に取り扱います。 

 

2. 収集する情報の範囲 

 

（1）「メールマガジン」のご利用にあたっては、メールアドレスの登録をお願いしています。住所

（居住市区町村）、性別、国籍（以下「利用者属性」という）については、任意に記入をお願

いしています。 

 

（2）フォームを経由した「質問／問合わせ」の場合、差出人のメールアドレスは受信者側に表示さ

れます。 

 

3. 利用目的 

 

（1）２.（1）で収集した「メールアドレス」は、メールマガジンの配信のために使用します。 

 

（2）２.（2）で収集した「質問／問合わせ」は、ＦＡＱコンテンツ制作の参考資料として利用する

場合があります。「メールアドレス」については、返信用の宛先として利用します。任意に登

録いただいた利用者属性については、参考情報として利用する場合もあります。なお、これら

の情報は「質問／問合わせ」の内容に応じ、当財団、又は関係部署に転送します。 

 

4. 利用及び提供の制限 

 

当財団では、法令に基づく開示要請があった場合、不正アクセス、脅迫等の違法行為があった場合

その他特別の理由のある場合を除き、収集した情報を３の利用目的以外の目的のために自ら利用し、

又は第三者に提供いたしません。ただし、統計的に処理された当サイトのアクセス情報、利用者属

性等の情報については公表することがあります。 

 

5. 安全確保の措置 

 

当財団は、収集した情報の漏えい、滅失又はき損の防止その他収集した情報の適切な管理のために

必要な措置を講じます。 

 

6. 自己に関する情報の開示 

 

当サイトにおいては、メールアドレス以外の個人情報は、任意の記入としています。 

生年月日、その他一般的に特定の個人を識別することができる情報を収集しておりません。このた

め、自己に関する情報の開示の請求については、応じられません。 

なお、「メールマガジン」の登録は、登録者ご本人の意思で何時でも解除が可能です。また、古い

情報を解除し新しい情報を登録することにより情報の変更・訂正が可能です。 

 

7. 適用範囲 

 

本プライバシーポリシーは、当サイトにおいてのみ適用されます。 



Privacy Policy 
 

1. Basic Policy 

 

    The Fukuoka City International Foundation (hereinafter the "Foundation") collects 

personal information to the extent necessary for the optimal provision of services available 

via the Foundation's Rainbow Cyber Net website (hereinafter the "Site") including the 

provision of information, delivery of email magazine and so forth, and all collected 

information will be handled appropriately within the extent of the Foundation's usage 

objectives.  

 

2. Collected Information 

 

    （1） You must register your email address to subscribe to our email magazine, and are 

requested to voluntarily provide the following information: address (e.g. village, town, ward, 

and city), gender, and nationality (hereinafter "user attribute").  

    （2）For "Inquiries/Questions" made with the inquiry form, your email address will be 

displayed on the receiver's end.  

 

3. Purpose of Use 

 

    （1）Your registered email address will be used for sending email magazines. 

    （2）Your inquiries and questions may be used as a reference material for formulating 

and updating FAQ contents on the Site, and your registered email address will be used as a 

primary address for sending reply emails. In addition, your user attribute may also be used 

as reference information. In accordance with the policy stated herein, the above information 

will also be forwarded to the Foundation and/or to its affiliates. 

 

4. Limitation of Use and Provision of Information 

 

    The Foundation will, at its own discretion, use the collected information for purposes 

other than those specified in paragraph 3, but only when a disclosure of information is 

required by laws or ordinances and violations of unauthorized access and threats are 

detected (excl. special reasons). It will not be provided to third parties; however, statically 

processed information on accesses, user information and so forth may be published. 

 

5. Security 

 

    The Foundation will take the necessary measures to prevent the leakage, loss or the 

destruction of the collected information and to handle it appropriately.  

 

6. Disclosure of Personal Information 

 

    Personal information other than your email address is entered voluntarily, and the Site 

does not collect any information such as your date of birth that allows the Foundation to 

identify a specific person. For this reason, the Foundation does not respond for disclosure of 

personal information. 

 

7. Scope of Application 

 

    This privacy policy applies only to this Site.  

 

Fukuoka City International Foundation 



关于个人情报 

 

1. 基本的观点 

 

公益财团法人 福冈市国际交流财团(以下称「本财团」)，在本财团网页(以下称「本财团网」)所

提供的服务(利用网页提供信息，发布邮件杂志等)范围内，收集利用本财团网页的信息。将收集

的信息，在利用目的范围内妥当利用。 

 

2. 收集信息的范围 

 

（1）关于利用「邮件杂志」，要求登录邮箱地址。地址(在住的市区町村)、性别、国籍(以下称「利

用者属性」)自由填写。 

 

（2）经由邮件形式「提问／查询」时，发信者的邮箱地址将在收信者方表示。 

 

3. 利用目的 

 

（1）２.（1）收集的「邮箱地址」，将利用于发送邮件杂志。 

 

（2）２.（2）收集的「提问／查询」，将利用在FAQ 目录制作的参考资料。关于「邮件杂志」，作

为回信用的收件人利用; 关于任意登录的利用者属性，作为参考信息利用。另外，这些信息将根据

「提问／查询」内容，传送到本财团或有关部门。 

 

4. 利用及提供的制限 

 

关于本财团收集的信息，除根据法令的提示要求，不法进入、威胁等违法行为、其它的特别理由

之外，有上记 3 的利用目的以外不会私自利用或提供给他人。但作为统计本财团网页信息、或者

关于利用者属性等信息时，有可能公开。 

 

5. 安全确保的措施 

 

为了防止本财团收集的信息泄漏、消失或破损，便于管理其它收集的信息，采取必要的措施。 

 

6. 关于个人信息的公开 

 

本财团网页，除邮件杂志的个人情报以外是自由填写。 

不收集出生年月日以及能识别个人的情报信息。因此，不会提供有关个人情报查询的服务。 

另外，根据个人的要求「邮件杂志」的登录随时可以解除。将解除旧信息、登录新信息等，可以

变更·修正信息。 

 

7. 适用范围 

 

关于个人隐私情报信息，只适用于本财团。 

 

 

 

公益财团法人 福冈市国际交流财团 



개인정보 취급에 대하여 

 

1. 기본적 방침 

 

공익재단법인 후쿠오카시 국제교류재단에서는(이하 「 당재단 」 라고 함 」  당 재단 

홈페이지(이하「당 사이트｣라고 함)에서 제공하는 서비스(홈 페이지를 통한 정보 제공, 

메일 매거진 배신 등)의 원활한 운영을 위해 필요한 범위에서 당 사이트를 이용하는 

여러분에 관한 개인 정보를 제공받고 있습니다. 제공받은 정보는 이용 목적 범위내에서 

적절하게 사용, 취급합니다. 

 

2. 정보 제공의 범위 

 

(1)「메일 매거진」의 이용을 위해서는 메일 주소를 등록해야 합니다. 주소(거주 시구정촌), 

성별, 국적(이하 「이용자 속성」이라고 함」에 대하여 임의 기입을 해주십시오. 

 (2) 「양식을 경유한 「질문/문의」의 경우, 발신자의 메일주소는 수신자에게 표시됩니다. 

 

3. 이용목적 

 

（1）２.（1）에서 제공받은 「메일 주소」는 메일 매거진의 배신에 사용합니다. 

 

（2）２.（2）에서 제공받은 「질문/문의」는 ＦＡＱ콘텐츠 제작의 참고 자료로 이용할 경우가 

있습니다. 「메일 주소」는 회신용 주소로 이용합니다. 임의로 등록하신 이용자 속성은 

참고 정보로서 이용할 경우도 있습니다. 또한 이들 정보는 「질문/문의」의 내용에 따라 당 

재단 또는 관계 부서에 전송합니다. 

 

4. 이용 및 제공의 제한 

 

당 재단에서는 법령에 의거하는 명시 요청이 있을 경우, 부정 접속, 협박 등의 위법 

행위가 있을 경우, 기타 특별한 이유가 있는 경우를 제외하고 제공받은 정보를 위 3 의 

이용 목적 이외에 다른 목적을 위해서 이용하거나 또는 제 3자에게 제공하지 않습니다. 단 

통계적으로 처리된 당 사이트 접속 정보, 이용자 속성 등의 정보에 대해서는 공표하는 

경우가 있습니다. 

 

5. 안전 확보의 조치 

 

당 재단는 제공받은 정보의 누설, 멸실 또는 훼손 방지 등 기타 제공받은 정보의 적절한 

관리를 위해 필요한 조치를 강구합니다. 

 

6. 본인에 관한 정보의 명시 

 

본 사이트에서는 메일 매거진 이외의 개인 정보는 임의 기입으로 하고 있습니다. 

생년월일 기타 일반적으로 특정 개인을 인식할 수 있는 정보를 제공받고 있습니다. 

그리고 이전 정보를 해제하고 새로운 정보 등록을 통해 정보의 변경・정정이 가능합니다. 

 

7. 적용 범위 

 

본 프라이버시 폴리스는 당 사이트에서만 적용됩니다. 

 

 

공익재단법인 후쿠오카시 국제교류재단 


